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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:227 Finansiering av samverkansavtal

Enligt uppgift från flera regioner runt om i landet har Trafikverket vid ett öppet 
möte, med mycket kort varsel, flaggat för att de har för lite pengar och att avtal 
inte kommer att förlängas. Stångadalsbanan, Bergslagen och Norrtåg är några 
av dem som hört av sig där man har avtal för att öka tillgängligheten till viktiga 
målpunkter och där oron nu är stor för vad som ska hända. 

Det är oroande om uppgifterna stämmer, och jag vill därför fråga statsrådet 
Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att arbeta för att finansieringen av samverkansavtal ska 
bibehållas?

………………………………………

Åsa Karlsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-18
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00


